
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 462
Ministeren bedes redegøre for, hvordan det er muligt, at Roskilde Kommune
kan beslutte at femdoble antallet af tunge fly, der letter fra Roskilde Lufthavn,
så kommunen i fremtiden vil tillade 12.000 tunge fly at lette fra lufthavnen mod
2.600 i dag uden, at der er gennemført en VVM undersøgelse, og uden de be-
rørte borgere i nabokommunerne er blevet hørt, jf. http://roskilde.dn.dk/depart-
ments-media/15243/tuneposten-artikel.pdf.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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